
Referat fra bestyrelsesmøde i Odense Atletik/OGF, 29/11 2010  
 
Tilstede: Flemming Hedeager, Flemming Wedell, Claus Børsen, Buster Nielsen, Lone Sørensen, Susanne 
Hedeager, Lars Utzon. 
 
Oprydning på hjemmeside: 
FW lavede for et år siden et kursus i bl.a. oprydning på OGFs hjemmeside. Folk blev klogere, men først en 
nylig reprimande gav den fornødne oprydning. 
 
Web2it nøgleperson: 
Susanne og Lars forsøger gennem hovedbestyrelsen at køre FW i stilling som nøgleperson i forhold til 
web2it. Målet er at få en bedre kommunikation, bedre priser og bedre resultater ud af web2it. 
 
Klubstatistik: 
Statistikudvalget har lavet en brainstorm mht. at tilføre klubstatistikken større brugervenlighed. Hvis alle 
ønsker opfyldes er prisen herfor ca. kr. 22.000,- inkl. Moms. Det er dyrt, men så har vi vist fået det hele med. 
Vedtaget. 
 
Trænere: 
Tichomir Majercik laver nu vægtprogrammer til 8-9 af klubbens sprintere. Sprinttræningen er blevet lidt af et 
kludetæppe, med hele 4 trænere involveret i forskellig grad. Men det ser ud til at fungere, og det er vigtigt for 
os at vi får styr på sprintgruppen. 
 
Generalforsamling: 
Susanne sørger for at indkaldelse til generalforsamlingen kommer i næste klubblad. 
Lars skriver formandens beretning til bladet. 
 
DAF Kursustilbud: 
For kr. 7.000,- køber vi en pakke med 4 kursustilbud. De andre fynske klubber inviteres også til at deltage. 
 
Atletik Nyt: 
Vi kigger på hvem der skal modtage bladet i 2011. 
 
PR internt og eksternt: 
Vi skal være bedre til at slå på tromme for vore aktiviteter og arrangementer, såsom f.eks. stævner, fester, 
tirsdagsspisninger, grill, træningsture, m.m..  
På hjemmesiden skal flere bidrage, så siden bliver mere aktuel og interessant. Desuden skal mails, 
vægtrummet og opslagstavlen på stadion i højere grad bruges til at komme i kontakt med medlemmerne. 
FW iværksætter at vore medlemmer kan uploade deres atletikfotos på PICASA, til fælles afbenyttelse. 
 
Næste B-møde: Mandag 24/1 kl. 18.30 
 
Ref: Lars 
 


